

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK

Date: 19-06-2023 01:43:31 PM Subject: Election of a board member

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 19-06-2023 PM 01:43:31 الموضوع: انتخاب عضو مجلس إدارة

Please note that the Board of Directors of the Jordan Kuwait Bank decided in its meeting No. 5/2023 held on 18/6/2023 to approve the election of Messrs. Al Rawabi United Holding Company as a member of the Board with a second seat to fill the vacant seat as a result of the resignation of Mr. Faisal Al-Ayyar, for the remaining legal period of the Board, The appointment of Messrs. Al Rawabi Company will remain until it is approved by the net General Assembly meeting.

يرجى العلم بأن مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي قد قرر في اجتماعه رقم 2023/5 المنعقد بتاريخ 2023/6/18 الموافقة على انتخاب السادة شركة الروابي المتحدة القابضة عضوافي المجلس بمقعد ثانى لملء المقعد الشاغر نتيجة لاستقالة السيد فيصل العيار، وذلك للفترة المتبقية من الدورة الحالية للمجلس، على أن يبقى تعيين السادة شركة الروابي مؤقتا لحين عرضه على الهيئة العامة في أول اجتماع لها.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Tareq Abu-Hatab

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Abu-Hatab